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Protokół Nr LI/10 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 4 października 2010 roku  
o godzinie 16.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 4 października 2010 roku o godzinie 16.00. 
Obrady zakończono w dniu 4 października 2010 roku o godzinie 17.30.  
W LI sesji Rady Miejskiej udział wzięło 14 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Adam Kaźmierczak;  
• Skarbnik Gminy Czempiń - Halina Łączna;  
• Sekretarz Urzędu Gminy w Czempiniu – Aleksandra Marciniak;  
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Radny Powiatu Kościańskiego – Karol Malicki;   
• Radny Powiatu Kościańskiego – Bolesław Ratajczak; 
• Radny Powiatu Kościańskiego – Arkadiusz Wojciechowski;  
• Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – Dariusz Piotrowski;  
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 4 października 
2010 roku o godzinie 16.00 otworzył LI sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz 
gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad LI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego.  
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, że radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad LI sesji. Do przedłożonego porządku 
obrad: 
 
W dniu 29 września 2010 roku Burmistrz Gminy Czempiń złożyła wniosek o wprowadzenie             
do porządku obrad L sesji punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
sprzedaży lokali mieszkalnych w miejscowości Słonin”.  
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wprowadziła                    
do porządku obrad LI sesji punkt: „Podj ęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokali 
mieszkalnych w miejscowości Słonin”. 

 
Wobec powyższego porządek obrad posiedzenia przedstawiał się w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu L sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
4a. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych w miejscowości Słonin.  
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Czempiń na 2010 rok.    
6. Podjecie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach 

do organów samorządu terytorialnego.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia gminy Czempiń do Stowarzyszenia 

Lokalnej Grupy Działania „Lokalna Grupa działania Gościnna Wielkopolska”                     
z siedzibą w Pępowie.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Przeciwdziałania Przemocy                     
w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Czempiń na lata 2010 – 
2015”.   

9. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 
nieruchomości.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  
14. Sprawozdanie Burmistrza Gminy Czempiń z działalności w okresie międzysesyjnym.  
15. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności w 

okresie międzysesyjnym.  
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
17. Wolne głosy i wnioski.  
18. Zakończenie sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
zapoznał się z protokołami z L sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i nie ma zastrzeżeń co do 
jego treści.  
 
Radna Elżbieta Grygier nadzorująca sporządzenie protokołu z L sesji Rady Miejskiej                    
w Czempiniu stwierdziła, że zapoznała się z protokołem z L sesji Rady Miejskiej                          
w Czempiniu i nie wnosi zastrzeżeń co do jego treści.    
  

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie przyjęła 
protokoły z L sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 23 sierpnia 2010 
roku.  
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Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje zgłosili:  

1) radny Wojciech Adamski  w sprawach:  
• ponowienia wniosku do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie                                 

o dokładniejsze uporządkowanie poboczy drogi Czempiń – Iłówiec – pozostawiono 
wyschnięte chwasty, które podczas zbliżającej się zimy będą zatrzymywały śnieg, 
co spowoduje powstanie zasp;  

• zamontowania oświetlenia przy ulicy Borówko Stare – do skrzyżowania z ulicą 
Kasztanową oraz na odcinku drogi prowadzącym od budynku Gimnazjum                       
w Borowie do ulicy Wybickiego w Czempiniu;  

• udzielenia odpowiedzi na pytanie odnośnie planów dotyczących równania dróg na 
terenie gminy Czempiń – mówiło się o wykorzystaniu kruszonego gruzu w celu 
utwardzenia dróg w najgorszym stanie.    

2) radny Krzysztof Giemza w sprawach:  
• zasypania rowu przy drodze Piotrowo – Maruszkowo;  
• ponowienia wniosku o uporządkowanie krzyżówki drogi Piotrowo – Maruszkowo;  
• usunięcia pnia wyrastającego z pobocza na drodze przy wyjeździe z Czempinia do 

Borowa na zakręcie;   
• ponowienia wniosku o uporządkowanie dróg Piotrowo – Roszkowo i Piotrowo – 

Maruszkowo;  
• wykonanie poprawy spadów pod prysznicami w hali sportowej w Borowie.   

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, ze 
podczas dzisiejszej sesji obecni są nauczyciele z placówek na terenie gminy Czempiń, którzy 
w ostatnim czasie uzyskali awans na stopień nauczyciela mianowanego i dyplomowanego.  
 
Burmistrz Gminy Czempin Dorota Lew – Pilarska wręczyła akty nadania awansu 
zawodowego nauczycielom mianowanym w osobach:  

1. Gerwazego Konopczyńskiego; 
2. Ewy Wendzińskiej; 
3. Moniki Krysiak  

oraz gratulacje z tytułu uzyskania stopnia awansu nauczyciela dyplomowanego:  
1. Wioletcie Kaczewiak; 
2. Dorocie Puto; 
3. Joannie Garstka.  

 
Nauczyciele mianowani złożyli ślubowanie o treści: „Ślubuję rzetelnie pełnić mą powinność 
nauczyciela wychowawcy i opiekuna młodzieży, dążyć do pełni rozwoju osobowości ucznia             
i własnej, kształcić i wychowywać młode pokolenie w duchu umiłowania Ojczyzny, tradycji 
narodowych, poszanowania Konstytucji Rzeczpospolitej Polskiej”.  
 
Do punktu 4a porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych w miejscowości Słonin 
przedstawionej wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – 
Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr LI/291/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 4 października 2010r.  
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w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych w miejscowości Słonin przedstawioną 
wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana 
Skrzypczaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 5 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 
2010 rok przedstawionej przez Skarbnik Gminy – Halinę Łączną, uwag nie wniesiono.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr LI/292/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 4 października 2010r. 
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2010 rok 
przedstawioną przez Skarbnik Gminy – Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 6 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach do 
organów samorządu terytorialnego przedstawionej wraz z uzasadnieniem przez Sekretarza 
Gminy Czempin Aleksandrę Marciniak , uwag nie wniesiono.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr LI/293/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 4 października 2010r. 
w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach do organów 
samorządu terytorialnego przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Sekretarza 
Gminy Czempin Aleksandrę Marciniak.                   
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 7 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie przystąpienia gminy Czempiń do Stowarzyszenia Lokalnej 
Grupy Działania „Lokalna Grupa Działania Gościnna Wielkopolska” z siedzibą w Pępowie 
przedstawionej wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza Gminy Czempiń Dorotę Lew – 
Pilarską: 
 
Radny Wojciech Adamski wskazał, że „miał niedosyt” po wspólnym posiedzeniu Komisji 
Rady Miejskiej w Czempiniu i postanowił rozwiać swoje wątpliwości w Biurze Lokalnej 
Grupy Działania – pierwsza wątpliwość dotyczyła wysokości składki – mowa była o 1 zł od 
mieszkańca, a okazuje się, że jest dwa złote od mieszkańca. Radny Wojciech Adamski 
wskazał, że faktycznie Grupa ma około 6 mln środków do wydania na rok, ale są to pieniądze 
dla całej Grupy i nie są te środki przydzielone do żadnego członka – do żadnej gminy, czyli 
nadal obowiązuje zasada – „kto pierwszy, ten lepszy” – kto pierwszy złoży dobry wniosek, 
który przez komisję zostanie zaakceptowany, ten dostaje te pieniądze; może się zdarzyć, że 
któraś z gmin – jeśli będzie opieszała, nie skorzysta z tych środków. Radny Wojciech 
Adamski przypomniał, że podczas Komisji było mówione, że 800 000 zł dla gminy nie 
przepadnie, tymczasem te środki nie są przypisane do gminy. Radny Wojciech Adamski 
wyraził pogląd, że gmina Czempiń nie pozyskuje zbyt dużej ilości środków z zewnątrz. 
Radny Wojciech Adamski wskazał, że chciałby, aby do korzystania z tych śródków zostały 
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także włączone inne podmioty, aniżeli tylko gmina, wówczas rośnie szansa pozyskania tychże 
środków.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że 
podczas Komisji nie zostało powiedziane, że gmina Czempiń na 100% otrzyma środki                   
w wysokości 800 000 zł – wyraźne zostało powiedziane, że zależy to od wniosków; tym 
bardziej, że musi zostać opracowana Strategia działania Grupy, z uwzględnieniem gminy 
Czempiń. Radny Krzysztof Sankiewicz podkreślił, że nie było również mowy o tym, aby inne 
podmioty z gminy nie mogły wstępować do Grupy i pozyskiwać środków. Radny Krzysztof 
Sankiewicz przyznał, że pozyskanie środków zależeć będzie od pracy zarówno urzędników, 
jak i Rady Miejskiej w Czempiniu. Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że sprawy 
związane z działalnością Grupy były omawiane zarówno podczas wspólnego posiedzenia 
Komisji, jak również na spotkaniu z przedstawicielką Grupy, jednakże uczestniczyło w nim 
jedynie 4 radnych.  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że podczas Komisji nie było mowy o składce 
członkowskiej, ponieważ gmina Czempiń stanie się członkiem Grupy dopiero wówczas, 
kiedy wszyscy aktualni członkowie Grupy wyrażą wolę przyjęcia gminy Czempiń                         
w stosownej uchwale. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że wpisowe do Grupy 
wyniesie 1 zł od mieszkańca z gminy Czempiń. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, 
że faktem jest, iż przedstawicielem gminy Czempiń podczas pracy w Grupie będzie Burmistrz 
Gminy, jednakże do pracy zostaną również zaangażowani przedstawiciele stowarzyszeń                 
i innych organizacji działających na terenie gminy, jak również osoby fizyczne. Burmistrz 
Dorota Lew – Pilarska wskazała, że nie można zarzucać, iż gmina Czempiń nie pozyskuje 
środków zewnętrznych – dowodem tego jest oddanie do użytku strefy rekreacji w Głuchowie, 
na którą pozyskano środki z PROW; środki pozyskano również na boisko w Szkole 
Podstawowej w Czempiniu, 1,5 mln zł pozyskano na budowę hali sportowej; aktualnie 
realizowane są wnioski, w wyniku których pozyskano środki na drogi w Piechaninie                      
i Borowie. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że w Urzędzie Gminy są osoby 
merytorycznie przygotowane do opracowywania wniosków i tam, gdzie jest możliwe, 
wnioski są  składane, trzeba jednak pamiętać, że nie zawsze gmina spełnia wszystkie kryteria, 
o których mowa we wnioskach. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że najpierw 
gmina będzie musiała opłacić składkę wpisową, natomiast o składce członkowskiej będzie 
mogła być mowa dopiero w roku przyszłym. Burmistrz Dorota Lew- Pilarska wskazała, że 
procedura przyjmowania gminy Czempin do Grupy będzie wymagała czasu – Grupa musi 
opracować statut, w którym uwzględniać będzie członkowstwo gminy Czempiń – te prace 
mogą najwcześniej zakończyć się w I kwartale 2011 roku i wtedy będziemy mogli mówić              
o składce członkowskiej. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że w prace                           
w stowarzyszeniu będzie musiało zaangażować się wiele osób - nie tylko Burmistrz, ale 
również przedstawiciele stowarzyszeń, organizacji pozarządowych.  
 
Radny Przemysław Sztukowski wskazał, że gmina Czempiń ma doświadczenie w pracy                   
w stowarzyszeniach – była członkiem Stowarzyszenia Gmin Nadobrzańskich, od wielu lat 
jest członkiem Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości w Kościanie. Radny 
Przemysław Sztukowski wskazał, że pomysł przystąpienia do Grupy ma szanse się powieść,          
a jeśli członkowstwo nie będzie nas zadawalało, zawsze możemy ze stowarzyszenia wystąpić. 
Radny Przemysław Sztukowski podkreślił, że Grupa nie jest organizacją charytatywną i musi 
mieć środki na działalność biura, ponieważ opracowywanie wniosków o pozyskanie środków 
zewnętrznych nie jest sprawą prostą i w gminie Czempiń nie udawało się to na taką skalę, jak 
do tej pory, dlatego też warto wykorzystać możliwość, jaką daje uczestnictwo w Grupie. 
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Radny Przemysław Sztukowski wyraził pogląd, że warto jest zrzeszać się, ponieważ zawsze 
kilku gminom jest łatwiej działać razem ubiegając się o środki.  
 
Radny Wojciech Adamski wskazał, że jest za wstąpieniem gminy Czempiń do Grupy,                   
z tymże podczas Komisji było zadawane pytanie, czy jest zagrożenie, że inna gmina skorzysta 
ze środków „przypisanych” gminie Czempiń i uzyskano odpowiedź, że nie ma zagrożenia, 
żeby gmina Czempiń nie uzyskała 800 000 zł. Radny Wojciech Adamski wskazał, ze 
tymczasem jest tak, że od jakości i terminu złożenia wniosku będzie zależało, czy gmina 
faktycznie uzyska środki. Radny Wojciech Adamski wyraził wątpliwość, czy środki 
pozyskane do tej pory przez gminę Czempin z zewnątrz zasługują na zachwyt, z jakim mówi 
o nich Burmistrz. Radny Wojciech Adamski wskazał, że byłby niepoważny, gdyby odrzucił 
możliwość pozyskania środków z zewnątrz, dlatego jest za przystąpieniem do Grupy.  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że nie ma mowy o sytuacji, w której jedna gmina 
wykorzysta środki należące do innej, ponieważ pomiędzy członkami Grupy istnieje 
„dżentelmeńska umowa”, dzięki której każda z gmin wykorzystuje przypisaną dla siebie 
kwotę. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że do 2013 roku istnieje możliwość 
pozyskania środków z PROW przez gminy, natomiast po 2013 roku taką możliwość będą 
posiadały jedynie grupy; obecnie na 226 gmin w Wielkopolsce, tylko 30 nie jest zrzeszonych 
w Liderze – gmina natomiast może należeć tylko do takiej grupy, w której zachowana jest 
ciągłość granic; gmina Czempiń graniczy z gminą Kościan, zatem zachowana jest ciągłość. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że Grupa jest najbardziej prężną w ramach 
działania Lidera Plus, gmina Czempiń zaś musi do jednej z działających przystąpić.  
 
Radny Włodzimierz Kuciak wyraził pogląd, że jest za przystąpieniem gminy do Grupy, 
ponieważ jeżeli jest już twór, który pewne działania poczynił i odniósł sukcesy, to warto do 
niego dołączyć.                       
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr LI/294/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 4 października 2010r. 
przystąpienia gminy Czempiń do Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania 
„Lokalna Grupa Działania Gościnna Wielkopolska” z siedzibą w Pępowie 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza Gminy Czempiń Dorotę 
Lew – Pilarską.           
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 8 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Przeciwdziałania Przemocy                     
w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Czempiń na lata 2010 – 2015” 
przedstawionego przez Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Czempiniu Zdzisławę 
Lehmann, uwag nie wniesiono.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr LI/295/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 4 października 2010r. 
w sprawie przyjęcia „Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie                             
i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Czempiń na lata 2010 – 2015” 
przedstawioną przez Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Czempiniu 
Zdzisławę Lehmann.  
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 9 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej                  
w Czempiniu Zdzisławę Lehmann, uwag nie wniesiono.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr LI/296/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 4 października 2010r. 
w sprawie przyjęcia „Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie                             
i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Czempiń na lata 2010 – 2015” 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownik Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Czempiniu Zdzisławę Lehmann.  
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 10 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 
nieruchomości przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy 
Czempiń Jana Kaźmierczaka:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że 
uchwalenie zaproponowanych stawek podatkowych spowoduje wzrost wpływów do budżetu 
gminy Czempiń: 

1. w przypadku nieruchomości o 66 200 zł; 
2. w przypadku środków transportu o 8 062 zł, co w sumie da 70 687 zł.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr LI/297/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 4 października 2010r. 
w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń 
Jana Kaźmierczaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 11 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Jana Kaźmierczaka, 
uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr LI/298/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 4 października 2010r. 
w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości przedstawioną wraz                          
z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Jana Kaźmierczaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 12 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie opłaty targowej przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Jana Kaźmierczaka, uwag nie wniesiono:  
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę nr 
LI/299/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 4 października 2010r. w sprawie 
opłaty targowej przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza 
Gminy Czempiń Jana Kaźmierczaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 13 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy 
Czempiń Jana Kaźmierczaka, uwag nie wniesiono:  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr LI/300/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 4 października 2010r. 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń 
Jana Kaźmierczaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 14 porządku obrad:  
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załączniki 
nr 13 niniejszego protokołu: 
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Włodzimierza Kuciaka – do punktu 39 – czy podczas 
Konwentu była mowa o sytuacji finansowej samorządów i cięć budżetowych; Burmistrz 
Dorota Lew – Pilarska wskazała, że wszystkie samorządy uskarżają się na mniejsze wpływy 
z budżetu państwa – z podatku CIT i PIT.     
 
Do punktu 15 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że  
w okresie międzysesyjnym: 

1. reprezentował Radę Miejską w Czempiniu podczas uroczystości, na które był 
zapraszany; uczestniczył między innymi w Kongresie Gmin Wiejskich; 

2. na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęły pisma: 
• Sprawozdanie z realizacji inwestycji w 2010 roku – stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu; 
• Burmistrza Gminy Czempiń z dnia 1 października 2010 roku -  stanowi załącznik 

nr 15 do niniejszego protokołu;  
• Cechu Rzemiosł Różnych w Śremie z dnia 20 września 2010 roku – stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
• Okręgowego Inspektora Pracy w Poznaniu z dnia 1 września 2010 roku - stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu – Przewodniczący Rady Miejskiej                  
w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wyjaśnił, że w związku z tym pismem 
zwrócił się o wyjaśnienie kwestii ilości urlopu posiadanego do wykorzystania 
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przez Burmistrza Gminy Czempiń w 2010 roku i otrzymał informację, że 
Burmistrz osiada 7 dni urlopu zaległego oraz cały urlop za 2010 rok.  

 
Do punktu 16 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew - Pilarska udzieliła odpowiedzi na interpelacje: 

1. Radnego Wojciecha Adamskiego w sprawach– 
• ponowienia wniosku do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie  - Burmistrz 

Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że prace zostały wykonane zgodnie                             
z obowiązującymi w ZDP standardami;  

• zamontowania oświetlenia przy ulicy Borówko Stare – oraz na odcinku drogi 
prowadzącym od budynku Gimnazjum w Borowie do ulicy Wybickiego                         
w Czempiniu  - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że koszt realizacji 
takiego przedsięwzięcia wyniesie około 10  - 11 tys. zł, zatem okaże się, czy jest 
możliwa jego realizacja po przeliczeniu środków budżetowych;  

• udzielenia odpowiedzi na pytanie odnośnie planów dotyczących równania dróg na 
terenie gminy Czempiń – Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że gruz 
został pokruszony i zostanie wykorzystany na utwardzenie dróg; tymczasem                    
w najbliższej przyszłości ma rozpocząć się równanie dróg.   

2. Radnego Krzysztofa Giemzy w sprawach:  
• zasypania rowu przy drodze Piotrowo – Maruszkowo - Burmistrz Dorota Lew – 

Pilarska wskazała, że interpelacja zostanie skierowana do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Kościanie;  

• ponowienia wniosku o uporządkowanie krzyżówki drogi Piotrowo – Maruszkowo - 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że sprawa ta była przedmiotem obrad 
Zarządu Dróg Powiatowych;   

• wykonanie poprawy spadów pod prysznicami w hali sportowej w Borowie - 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska – wyjaśniła, że sprawa zostanie przekazana do 
inspektora nadzoru budowy hali sportowej.    

 
Radny Powiatu Kościańskiego Arkadiusz Wojciechowski wyjaśnił, że sprawa naprawy 
krzyżówki dróg Piotrowo – Maruszkowo  została już omówiona przez Zarząd Dróg 
Powiatowych i po dokonaniu wyceny, prace zostaną zrealizowane do końca bieżącego roku.   
 
Do punktu 12 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach:  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Władysława Matysiaka o podanie terminu naprawy 
krzyżówki drogi w Srocku Wielkim, Radny Powiatu Kościańskiego Arkadiusz 
Wojciechowski zadeklarował, że sprawa ta zostanie przez niego przekazana do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Kościanie.  
 
Sołtys Betkowa Eugeniusz Pawlak wskazał, że konieczne jest usunięcie mocno rozrośniętych 
krzewów wrastających w asfalt w drogę powiatową w Betkowie oraz utwardzenie miejsca,             
w które wjeżdża autobus dowożący dzieci do szkoły ze Słonina – miejsce obok sklepu 
wymaga natychmiastowego utwardzenia.  
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla nr 5 w Czempiniu - Konrad Herter ponowił wniosek                
o ustawienie zwierciadła przy wyjeździe z Osiedla Przylesie na drogę Borowo – Czempiń – 
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poprawiłoby ono widzialność pojazdów na drodze i zapobiegło wycince drzew, które wzdłuż 
tej drogi rosną.  
 
Do punktu 13 porządku obrad: 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad LI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął posiedzenie. 
 
 
Protokołował:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu  
mgr Magdalena Głucha – Napierała                                                             /-/ Krzysztof Sankiewicz  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


